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تيم ملي دووميداني جوانان ايران با كسب تنها دو مدال به كار 
خود در رقابت هاي قهرماني جوانان آس��يا پايان داد. مسابقات 
دووميداني قهرماني جوانان آسيا از پنجم ارديبهشت به ميزباني 
امارات برگزار و تيم ايران با ۹ ورزشكار راهي اين مسابقات شد. 
در پايان رقابت  ۹ نماين��ده ايران تنها دو م��دال طلا و نقره به 
دست آمد. نازنين فاطمه عيديان در دو ۴۰۰متر با مانع ضمن 
شكستن ركورد ملي جوانان و بزرگسالان ايران براي اولين بار 

يك مدال تاريخي به رنگ طلا كسب كرد. 
عيديان موفق شد با ثبت حد نصاب 58/86 ثانيه زودتر از ساير 
رقباي خود از خط پايان عبور كند و مدال طلای اين رقابت ها را 
به دست آورد. اين براي اولين بار است كه دختران دووميداني 
ايران توانس��ته اند در قهرماني جوانان آس��يا مدال طلا كسب 
كنند. مهدي هفت چش��مه هم در رقابت ماده پرتاب چكش با 
ثبت حد نصاب 66/6۴ متر در جايگاه دوم ايستاد و به مدال نقره 

دست پيدا كرد.

پايان كار جوانان دونده با 2 مدال در آسيا

شميم رضوان

مترجم: شيوا  نوروزي

افتخاري ديگر براي بانوان ايران زمين 

 فرزانه فصيحي 
در ليگ الماس

فرزانه فصيحي به ليگ الماس دعوت شد. دختري كه هيچ علاقه اي به 
دو نداشت و عاشق ژيمناستيك بود، اما اجبار معلم ورزش براي شركت 
در مسابقات دو مدارس، سرنوش��ت او را تغيير داد. نخستين حضوري 
كه اگرچه از س��ر اجبار بود، اما دو مدال طلا را براي فرزانه فصيحي به 
دنبال داشت. هرچند كه به دليل علاقه شديد به ژيمناستيك يك سال 
زمان برد تا فصيحي رس��ماً به دو روي آورد، اما حالا او نخستين بانوي 
دووميداني ايران اس��ت كه فرصت حضور در ليگ الماس را به دس��ت 

آورده است. 
يكي از بزرگ ترين مسابقات رش��ته دووميداني كه ورزشكاران مطرح 
دنيا از سوي مس��ئولان برگزاري به آن دعوت مي شوند و در اين دوره 
كه ميزباني آن را قطر به عهده دارد، مسئولان برگزاري ليگ الماس از 
فرزانه فصيحي، بانوي دونده س��رعت ايران هم براي حضور در مرحله 

سوم اين رويداد بزرگ دعوت به عمل آوردند. 
 هش��ت س��ال پيش كه فرزانه فصيحي موفق به شكس��تن ركورد 
مريم طوس��ي و عبور از سد او در مس��ابقات داخل سالن ايران شد و 
جواز حضور در مسابقات داخل س��الن قهرماني آسيا را كسب كرد، 
بسياري از ظهور يك اس��تعداد ناب در دووميداني ايران خبر دادند، 
اما شايد خوشبين ترين  افراد هم تصور نمي كردند چند سال بعد اين 
ركوردشكن اصفهاني بتواند نخستين بانوي دووميداني ايران باشد 
كه به ليگ الماس، يكي از مسابقات معتبر و حائز اهميت دووميداني 

دعوت مي شود. 
موفقيتي كه فصيحي آن را بسيار ارزشمند مي خواند: »دعوت به ليگ 
الماس اتفاق و افتخار بزرگي براي من محسوب مي شود و خوشحالم 
كه به عنوان نخستين دختر ايراني مي توانم در اين مسابقات حضور 
داشته باشم. هش��ت نفر از دونده هاي بزرگ دنيا براي شركت در دو 
1۰۰ متر بانوان به اين مس��ابقه دعوت ش��ده اند كه يكي از آنها من 
هستم و اين خيلي برايم باارزش و هيجان انگيز است. البته از آنجا كه 
بايد در فاصله يك ماه تا شروع المپيك مسابقات تداركاتي ام را شروع 
كنم، قرار نيست در ليگ الماس به اوج آمادگي بدني برسم و شركت 
در اين مس��ابقه صرفاً جهت حضور و افتخاري است كه نصيبم شده 
است. مهم ترين هدفم اين است كه عملكرد خوبي در المپيك 2۰2۴ 

پاريس داشته باشم.«
فرزانه فصيحي يك هفته اي مي شود كه تمريناتش را در بلگراد دنبال 
مي كند. او همچنين بعد از رقابت هاي ليگ الماس در قطر، تمريناتش را 
در ايتاليا دنبال مي كند و سپس براي حضور در چند مسابقه تداركاتي 
بار ديگر به صربستان بازمي گردد تا به لحاظ بدني خود را مهياي حضور 
در المپيك كند، به همين دليل و اهميت حض��وري موفق در پاريس 
است كه تأكيد دارد زمان حضور در ليگ االماس به شكلي است كه به 

آمادگي كامل و در واقع همان »پيك بدني« نمي رسد.

 نااميدي كلوپ
و حمايت منتقدان از صلاح

ليورپول يك فرصت ديگر براي نزديك 
شدن به صدر جدول را با تساوي برابر 
وس��تهام از دس��ت داد. قرمزها بعد از 
گلزني جردن بوون در نيمه  اول انگيزه 
اندك خود را از دس��ت دادند. هرچند 
تيم يورگن كلوپ در نيمه دوم با گلزني 
رابرتسون و آرئولا تا آس��تانه پيروزي 
پيش رف��ت، اما مث��ل بازي هاي قبلي 
ليورپول نتوانست برتري  خود را حفظ 
كند. از دس��ت دادن نتيجه ب��ه كنار، 
درگيري لفظي محمد صلاح و يورگن كلوپ، تيم را بيش از پيش تحت 
فشار قرار داده است. توقف مقابل وستهام در حساس ترين روزهاي ليگ 
جزيره، قرمزها را در رده س��وم نگه داشت و اختلاف امتياز با آرسنال و 

من سيتي را افزايش داد. 
سرمربي بعد از اين ناكامي، امتيازهاي از دس��ت رفته را نااميدكننده 
خواند: »خيلي به قهرماني فكر نمي كنم. قب��لًا هم گفته بودم به همه 
امتي��ازات نياز داريم. متأس��فانه نتوانس��تيم وس��تهام را ببريم. البته 
جايگاهمان تغييري نكرد. از پيشرفت سيتي و آرسنال ناراحت نيستم 

و ترجيح مي دهم روي بازي تيمم متمركز باشم.« 
جدال لفظي ستاره با سرمربي جنجال ديگري است كه دامن ليورپول 
را گرفته است. همه ديدند محمد صلاح در كنار زمين با كلوپ جر و بحث 
مي كند. در واقع صلاح به صحبت هاي سرمربي واكنش نشان مي دهد. 
در اين بحث داروين نونيز به موقع پادرمياني كرد و اجازه جدي شدن 
ماجرا را ن��داد. مهاجم تيم بعد از بازي نيز ترجي��ح داد به جاي روبه رو 
شدن با سرمربي راهي رختكن شود. در اين ماجرا آلن شيرر معروف حق 

را به محمد صلاح داده است. 
ش��يرر كه ح��الا كارش��ناس برنامه ه��اي تلويزيوني هم هس��ت با 
جانبداري از مهاج��م ليورپول گفت: »م��ا نمي دانيم يورگن كلوپ 
دقيقاً به بازيكن چه گفته و مشخص است جمله اي گفته كه خشم 
صلاح را برانگيخته است. از طرفي صلاح از نيمكت نشيني ناراحت 
بود و تحمل آن را نداشت كه به عنوان بازيكن ذخيره به ميدان برود. 
البته مهاجم مصري عملكردش نس��بت به گذشته افت كرده است. 
خوشبختانه صلاح بعد از بازي تصميم درستي گرفت و بعد از تشكر 
كردن از هواداران، يك راست راهي رختكن ش��د. با توجه به سابقه 
اين بازيكن در ليورپول و تعداد دفعاتي كه تيم با گل هاي او سربلند 
از زمين بيرون آمده، مي توان ناراحتي صلاح را درك كرد. هر كس 

ديگري هم جاي او بود عصباني مي شد.« 
پيتر كروچ، مهاجم س��ابق ليورپول ه��م حق را به ص��لاح داده و از او 
حمايت كرده است: »احس��اس خوبي ندارم و نمي توانم دقيق بگويم 
چه حرف هايي بين صلاح و كلوپ رد و بدل ش��د. چنين اتفاقي اصلًا 
براي باشگاه خوب نيست. طرف حسابمان بازيكني است كه در اغلب 
بازي هاي ليورپول تركيب اصلي را تشكيل داده و نيمكت نشين بودن 
او را عصباني كرده اس��ت. هيچ بازيكني در سطح او از چنين شرايطي 
خوش��حال نمي ش��ود. هيچ كس دوست نداشت ش��اهد جدال لفظي 

سرمربي و بازيكن كليدي ليورپول باشد.«

شيوا  نوروزي

كشتي آزاد، لنگ يزداني!
كش��تي ايران روزهاي حساسي را پش��ت  س��ر مي گذارد و تمام اين 
حساسيت ها به حسن يزداني خلاصه مي شود. فدراسيون يك فرصت 
ويژه به او داده و همه منتظريم ببينيم ك��ه يزداني آمادگي حضور در 

المپيك را دارد يا نه. 
تا يك سال پيش بار كشتي آزاد روي دوش اين س��تاره بود و در همه 
تورنمنت هاي مهم رنگ مدال يزداني از ساير نفرات اهميت بيشتري 
داش��ت، ولي درس��ت از روزي كه خبر جراحي كتف اين كش��تي گير 
منتشر شد شرايط برعكس شد. فشار مصدوميت يزداني روي دوش تيم 
آزاد و حتي كل كشتي كشور افتاد. از همان ابتدا اخبار ضدونقيضي در 
خصوص بازگشت اين ملي پوش به تشك مطرح بود. رئيس فدراسيون 
جراحي كتف را نوعي خداحافظي اجباري دانست، اما پزشك يزداني و 

خود او نظر ديگري داشتند.
 حسن يزداني آخرين بار در بازي هاي آسيايي هانگژو كشتي گرفته و 
ديگر در هيچ رويدادي شركت نكرده، حتي بعد از دعوت شدن به اردو 
به تمرينات نيامد و تمريناتش را در شهر خودش آغاز كرد. در شرايطي 
كه تمرينات آغاز ش��ده و اين كش��تي گير خودش را آماده حضور در 
ميادين می داند، نگراني  از بابت رفع كامل مصدوميت يزداني همچنان 

وجود دارد. 
ديروز فدراسيون كشتي رسماً اعلام كرد حسن يزداني براي نشان 
دادن آمادگي خود خردادم��اه به تنهاي��ي در رقابت هاي رنكينگ 
مجارستان اعزام خواهد شد تا سلامت بدني و آمادگي جسماني او 
براي اعزام به بازي هاي پاريس 2۰2۴ به تأييد كادرفني برس��د. در 
غير اين صورت تصميم ديگري در مورد نماينده وزن 86 كيلوگرم 
ايران در المپيك گرفته خواهد ش��د. در واقع تصميم فدراسيون نه 
تنها حواشي و فشار زياد روي كشتي آزاد را كاهش نداد، بلكه نشان 
داد شك و شبهه  درخصوص بازگشت يزداني بسيار جدي است. از 
طرفي كامران قاس��م پور ديگر مدعي اين وزن كماكان در تمرينات 
حضور دارد و با جديت خودش را براي اعزام احتمالي به جاي يزداني 

آماده مي كند. 
حضور يزداني در تورنمنت بوداپست ميزان آمادگي او را تا حدي روشن 
خواهد كرد. بالاخره بايد در يك مس��ابقه رسمي مشخص شود ادعاي 
جنجالي عليرضا دبير درس��ت بوده يا اينكه جراحي كت��ف يزداني با 
جراحي ديگر ستاره هاي كشتي ايران و جهان متفاوت است. با عملكرد 
درخشان كاپيتان در گذشته و افتخارآفريني هاي او براي تيم ملي قطعاً 
همه دل ش��ان مي خواهد باز هم شاهد درخش��ش يزداني در المپيك 
باشند، ولي يك نكته را فراموش نكنيم؛ آيا ش��رايط و فشار تورنمنت 
بوداپست مجارستان قابل مقايسه با بازي هاي المپيك است؟ در صورتي 
كه يزداني ماه آينده كش��تي هاي خوبي بگيرد و عازم پاريس شود، باز 
هم تضميني براي عملكرد خوب او در المپيك نيست. حساسيت ها و 
رقابت شديد بين مدعيان در المپيك به اوج خواهد رسيد و اين مسئله 
براي كش��تي گيري كه به تازگي دوران نقاهت را پش��ت  سر گذاشته، 

شديدتر هم خواهد بود.
انتظار مي رود فدراس��يون و كادرفني براي انتخاب نفر نهايي اين وزن 
همه جوان��ب را درنظر بگيرند. انتظارات از ورزش اول كش��ور بس��يار 
بالاست و اخيراً هم رئيس فدراسيون در اظهارنظري گرفتن يك مدال 
طلا از المپيك را شاهكار خوانده اس��ت! در اين اوضاع بايد حرفه اي و 
منطقي تصميم گرفت و سرنوش��ت مدال يك وزن را به حضور يا عدم 
حضور حس��ن يزداني گره نزد. اين كش��تي گير سال هاست كه هم در 
ميدان مبارزه موفق بوده و دل مردم را ش��اد ك��رده و هم خارج از گود 
رفتار حرفه اي و مردمي داشته است. اهميت حضور در المپيك بركسي 
پوشيده نيست و اين مهم آرزوي همه ورزشكاران جهان است. اميدواريم 
اعزام يزداني به پاريس آبروي حرفه اي و س��لامت اين ورزش��كار را به 
خطر نيندازد. ضمن  اينكه موفقيت تيم ملي بايد اولويت اصلي باشد و 
اين مهم با اعزام بهترين و آماده ترين نفرات و بدون در نظر گرفتن نام و 

سوابق شان محقق خواهد شد. 

استقلال بازي هاي حساس و مهمي را پيش رو دارد. 
آبي ها سايه سنگين پرسپوليس را پشت سر خود 
احس�اس مي كنند و بايد ششدانگ حواس خود را 
براي كسب حداكثر امتيازها در بازي هاي باقيمانده 
به كار گيرند، ام�ا اين روزها حض�ور يك چهره در 
تمرينات استقلال باعث افزايش روحيه بقيه شده 
اس�ت؛ كوين يامگا بعد از مصدومي�ت كه از ناحيه 
چشم از تركيب استقلال بيرون ماند، حالا با حضور 
در تمرينات خود را آماده نشان مي دهد تا حداقل 

به افزايش روحيه تيم كمك كند.

متعصب مثل يامگا
قاب

تيم ملي فوتسال ايران با برتري مقابل تايلند 
عنوان قهرماني خود در جام ملت هاي آسيا 
را پس گرفت. عصر ديروز ش�اگردان وحيد 
شمس�ايي ديدار پاياني اي�ن رقابت ها را در 
حالي مقابل تايلند ميزبان برگزار كردند كه 
تصور مي ش�د تيمي قدرتر از تايلند حريف 
ايران باش�د، تيمي مثل ژاپن، ام�ا اتفاقات و 
ش�گفتي هاي اين مس�ابقات كار را به جايي 
رس�اند كه ايران ب�راي پس گرفت�ن عنوان 
قهرماني خود بايد از سد ميزبان مي گذشت. 

      
چند دقيقه فوتس��ال ناب ايران��ي و دريبل ها و 

يك و دو هاي جادويي مختص 
فوتس��ال ايران كافي بود تا 
نسخه تايلند مقابل چشم 
هواداران��ش در س��الن 
بانك��وك آره ن��ا پيچيده 
شود. نمايشي كه مدت ها 

بود همه منتظر اجراي 

آن از سوي تيم ملي ايران بودند، اما بنا به دليلي 
كه هنوز هم مشخص نيست اجرا نمي شد. 

ديروز شاگردان شمسايي برخلاف ديدار مقابل 
ازبكستان كه تنها شوت هاي بي هدف مي زدند و 
به حريف روحيه مي دادند، خيلي زود با حركات 
تركيبي و دريبل هاي خ��وب ميدان را از حريف 
گرفتند و دو گل هم جلو افتادند تا حس��اب كار 
دست تايلندي ها بيايد، اما در عين ناباوري ايران 
پس اينكه دو گل جلو افتاد باز به همان ش��يوه 
بازي با ازبكستان برگشت و رو به زدن شوت هاي 
بي هدف و بي دقت آورد، به گونه اي كه اين فرصت 
را به ميزبان داد كه بتوان��د خلق موقعيت كند. 
هرچند كه آنها هم نش��ان دادند تيمي نيستند 
كه بتوانند براي ايران خطرناك باشند. نوع بازي 
ايران بعد از دو گلي كه به ثمر رس��اند باعث شد 
كار اينقدر سخت شود كه تعداد خطاهاي ايران 
به عدد 5 برس��د كه اگر تايلن��د حرفه اي تر بود، 
مي توانست در همان نيمه اول با استفاده از اين 

فرصت كار را به تساوي بكشاند. 
ادامه اين نوع بازي در ابت��داي نيمه دوم كار 
خودش را كرد و تايلند را به گل رس��اند، 
اما تيم كش��ورمان خوش شانس بود كه 
حسن زاده توپي را كه درست روي پايش 
جفت و جور نشده بود به گل سوم ايران 
تبديل كرد تا اختلاف همچنان دو گل 
باقي بماند. با اين حال تايلند جلو كشيده 
بود و اين فرصت را به ايران مي داد تا 
در ضدجملات به گل برسد. اتفاقي 
كه افتاد و باقر محمدي، دروازه بان 
ايران موفق ش��د دروازه خالي 

ميزبان را از راه دور باز كند تا ايران ۴ بر يك جلو 
بيفتد و در نهايت هم با پي��روزي در اين ديدار 
قهرماني خود در آسيا را كه دو سال قبل مقابل 

ژاپن از دست داده بود پس بگيرد. 
      

علي اصغر حسن زاده، كاپيتان تيم ملي ايران بعد 
از كسب عنوان قهرماني آس��يا با تمجيد از تيم 
ملي تايلند و تماشاگران پرشور اين تيم گفت: 
»رمز پيروزي م��ا اتحاد بين بازيكن��ان و كادر 
فني بود. ما از روز اول با هم متحد شده بوديم كه 
براي خوشحالي دل مردم ايران جام قهرماني را 
به كشور برگردانيم. براي مردم ايران هر كاري 
لازم باشد انجام مي دهيم و امروز هم خدا را شكر 

مي كنيم كه شرمنده مردم نشديم.«
      

وحيد شمس��ايي، س��رمربي تيم ملي فوتسال 
كش��ورمان نيز بعد از كس��ب عنوان قهرماني 
با بيان اينكه در س��ومين حض��ورش در تايلند 

سومين قهرماني را كسب كرده است، گفت: 
»پيش از اين دو ب��ار به تايلند آمده بودم 
و به عنوان بازيكن قهرمان جام ملت ها 
شده بودم، امروز اما به عنوان سرمربي 
در اين كشور حاضر هستم و خوشحالم 
كه در اين كس��وت هم ب��ه قهرماني 

دست پيدا كردم.«
شمسايي ادامه داد: »خدا را شاكرم 
كه شرمنده نشديم. اين قهرماني 
را به مردم شريف و نجيب ايران 
تقدي��م مي كني��م. البت��ه اين 
قهرماني را از ط��رف خودم به 

پدرم تقديم مي كنم.«
      

در پايان اين رقابت ها س��عيد احمد عباس��ي با 
هش��ت گل  زده عنوان آقاي گلي مسابقات را از 
آن خود كرد. احمد عباسي همچنين به عنوان 
بهترين بازيكن مسابقات هم برگزيده شد. علاوه 
بر اين باقر محمدي، دروازه بان ايران هم عنوان 

بهترين دروازه بان مسابقات را از آن خود كرد. 
ضمن اينكه در ديدار رده بندي ازبكستان موفق 
ش��د با برتري مقابل تاجيكس��تان در رده سوم 
قرار گيرد، ام��ا از اتفاقات جالب اين مس��ابقات 
صعود تاريخي تيم افغانس��تان ب��ه جام جهاني 
بود. افغانستان با برتري 
مقابل قرقيزستان 
به عنوان تيم پنجم 
آس��يا راه��ي جام 

جهاني شد.

فريدون حسن
      گزارش  يک

اميد را مي ش��د در كلمه  به كلمه صحبت هاي 
سرمربي برزيلي- فرانسوي تيم ملي واليبال در 
اولين نشس��ت خبري او بعد از حضور در ايران 
ديد. اميدي كه پائز بارها تأكيد كرد اگر با تلاش، 
جنگندگي و همدل��ي همراه باش��د، مي تواند 
مأموريت كسب س��هميه را كه به زعم بسياري 

غيرممكن است، ممكن كند. 
پائز خوب  مي داند كه چه چالش دشواري در 
پيش دارد، اما تأكيد مي كند كه با علم به اين 
مسئله هدايت تيم ملي واليبال را پذيرفته است: 
»جايگاه فعلي ايران و عملكرد اين تيم در دوره 
قبل ليگ  ملت هاي واليبال با توجه به شناختي 
كه از تيم ايران داشته و دارم برايم قابل درك 
نيست، اما گذشته ها، گذشته. تنها چيزي كه 
الان اهميت دارد، تلاش براي كسب سهميه 
المپيك است. ما مي خواهيم فصل جديدي را 
در ليگ ملت ها آغاز و تاريخ سازي كنيم. البته 
قولي بابت كسب س��هميه المپيك نمي دهم. 
به فدراس��يون هم چنين قولي ن��داده ام، اما 
قول دادم تمام تلاش��م را بكن��م و تمام توانم 
را براي رسيدن به سهميه المپيك بگذارم. از 
فشاري كه در اين مقطع روي تيم ملي واليبال 
ايران است باخبر بودم، ولی ش��خصاً فشار را 
دوست دارم، چراكه اين فشار باعث پيشرفت 
مي شود و ش��ما را به تلاش بيشتر وامي دارد و 
من دوست دارم جاهايي كار كنم كه افق ديد 

زيادي داشته باشد.«
   تلاش و جنگندگي مهم است

بي تردي��د انصراف برخ��ي  س��تاره ها از حضور 
در تيم ملي مهم ترين س��ؤالي ب��ود كه نه فقط 
اصحاب رس��انه كه م��ردم را ه��م درگير كرده 
بود، اما س��رمربي تيم ملي صراحتاً گفت با اين 
مسئله هيچ مشكلي ندارد و اتفاقاً از صداقت اين 
بازيكنان به شدت خوش��حال است: »بازيكنان 
وقتي براي حضور در تيم ملي قبول مسئوليت 
مي كنند بايد صد خود را بگذارند، چه به لحاظ 
فني و فيزيك��ي و چه به لحاظ ذهن��ي. به نظر 

من اين خيلي خوب اس��ت كه وقتي بازيكني 
حس مي كند به هر دليل��ي آمادگي حضور در 
تيم ملي را ن��دارد صادقانه آن را بي��ان كند. ما 
زمان كمي داريم، به همي��ن دليل خيلي مهم 
اس��ت كه بتوانيم كنار هم و براي كسب نتايج 
خوب كار كني��م. فاكتور عام��ل ذهني خيلي 
مهم  اس��ت. البته كش��ورهاي ديگر  هم تلاش 
مي كنند و فشاري كه روي ماست، روي ديگران 
هم هس��ت، اما ب��اور دارم كه اگ��ر بازيكنان به 
جنگندگي لازم برس��ند، به هدف��ي كه داريم 
می رسيم. من مي دانم كه بازيكنان ايران روحيه 
جنگنده اي دارند و اين روحيه از زمان ولاسكو به 
يادگار مانده است. به همين دليل هم هست كه 
مي گويم تلاش و جنگندگي از حضور ستاره ها 

اهميت بيشتري دارد.«
   تعريف متفاوت از ستاره

سرمربي تيم ملي در پاسخ به سؤال »جوان« 
در خصوص كشيده شدن كار كسب سهميه 
به دقيقه ۹۰ و سخت شدن كار، به ويژه بعد از 
كناره گيري برخي بازيكنان مطرح و قديمي 
تيم گفت: »وقتي بحث ستاره ها مطرح شد، 

ش��ايد من نتوانس��تم خوب توضي��ح بدهم. 
نمي گويم س��تاره داش��تن در تي��م اهميت 
ندارد، بلكه تعريف من از ستاره و جايگاه آن 
مهم است. من ستاره را بيشتر در قالب تيمي 
بيان مي كنم. اينكه چه نتايج تيمي توانسته 
كسب كند و چه جايگاهي توانستيد به دست 
آوري��د. تعريف من از س��تاره اين اس��ت كه 
باعث ش��ود هم تيمي هايش عملكرد بهتري 
داش��ته باش��ند و دقيقاً زماني كه بازي تمام 
شد بازيكن از خودش بپرس��د آيا من موفق 
ش��دم اين كار را انج��ام دهم ك��ه بازيكناني 
كه در كنارم بازي مي كردند نس��بت به قبل 
عملكرد بهتري داشته باش��ند يا آيا توانستم 
آنها را بالا بكش��م. به نظر من ستاره بازيكني 
نيس��ت كه قرارداد بهتري مي بن��دد و پول 
بيشتري مي گيرد، نه ما به چنين ستاره هايي 
نياز نداريم. ما به ستاره اي نياز داريم كه باعث 
ش��ود بازيكنان ما بهتر از قبل ش��وند. ستاره 
كسي نيست كه رسانه ها لزوماً توجه بيشتري 
به او داشته باشند و مقابل دوربين ها باشد. ما 
در تيم ملي نياز داريم كه ارزش هاي درست را 

براي خودمان تعريف كنيم و من ستاره هايي 
را مي خواهم ك��ه اين ويژگ��ي و اين روحيه 
را داش��ته باش��ند و بتوانند براي بقيه، براي 
تيم ش��ان و براي ملت ش��ان كاري كنند كه 
دس��تاوردی مثبت و بهتر از قبل باشد. ما به 
تعريف ارزش هاي واقعي نياز داريم و افرادي 
كه صددرصد توانشان را براي تيم بگذارند و از 
نظر ذهني نيز صددرصد با ما باشند و افرادي 
كه اين ويژگي را دارند بايد به ما ملحق شوند 

تا بتوانيم با هم كار كنيم.«
   تصميم آخر با من است

سختي كار براي رس��يدن به سهميه المپيك 
و اس��تفاده از پيمان اكبري به عنوان دستيار 
داخلي در كنار دس��تياران خارجي مس��ئله 
 ديگري بود كه در نخستين كنفرانس خبري 
از س��رمربي  تيم ملي واليبال پرس��يده شد، 
س��ؤالي كه پائز در پاس��خش گفت: »من تا 
جاي ممكن فيلم  بازي هاي ليگ را ديدم، اما 
از آنجا كه نمي توانس��تم همه بازي ها را رصد 
كنم اين وظيفه را به دستيارانم سپردم. البته 
پيمان اكبري پيش��نهاد فدراس��يون بود، اما 
طبيعي بود كه فدراسيون چنين پيشنهادي 
بدهد. فدراسيون براساس تجربياتش و رزومه 
اكبري او را پيشنهاد داد و اتفاقاً خيلي خوب 
اس��ت كه ما اختلاف نظرهايي با دس��تياران 
خود داشته باشيم. من عادت دارم به شنيدن 
نظ��رات ديگران، ام��ا تصميم آخ��ر را خودم 
مي گيرم. ولی دس��تياران ي��ك مربي بايد در 
جايگاهي باش��ند كه وقتي كار گ��ره خورد با 
دادن پيش��نهادهاي متفاوت،  ذهن ش��ما را 
براي رس��يدن به راهكار باز كنن��د، خصوصاً 
وقتي كار تا اين اندازه سخت است. بازيكنان 
نيز بر همين اساس و با توجه به تجربيات قبلي 
انتخاب شدند، چراكه زمان زيادي نداشتيم و 
بايد از داشته هايمان بهترين استفاده را ببريم 
تا تابس��تاني به يادماندني را با كسب سهميه 

المپيك رقم بزنيم.«

هيچ غيرممكني وجود ندارد

پائز: ستاره يعني در خدمت تيم بودن
   دنيا حيدري 
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